



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [08/01 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Otto, Stig, Kat, Nethe, Alexander, Sejer, Laura, Thams, Signe, Anna

Fraværende: AK, lærke

Referent: Nethe

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
 - Kat: Udkast til IFSA, fulgt op på hængepartier.
 - Nethe: Har svaret folk på rejselegatsansøgninger. Er lidt ramt efter sygdom.
 - Sejer: Har søgt om basisstøtte fra SCIENCERådet 😊
 - Thams: datoer er lagt for studiestarten og indledende møder er begyndt. 11 februar ligger dato for ansøgningsfrist til tutorer. 15 januar, infomøde/ orienteringsaften for tutorer.
 - Signe: Sidder i forbindelse med en sag i ankenævnet. Husdyr i studienævnet er svært at finde, vi skal finde. Kat har lagt det op i nogle årgangsgrupper for husdyr.
 - Otto: forslag til kopper
 - Stig: Danseed reklame. Der er problemer med dato om socialt arrangement.
- 17:35 Hjemmeside update - status v. Otto
 - Der er lavet en tjekliste
 - Manglende kontaktinfo til studienævn - vi linker til KU's hjemmeside
 - FNIS events kommer ind.
 - SUND-rådet er under konstruktion - vi skriver til SUNDRådet om de vil lave et lille skriv
 - Åbent kontor er fjernet

- Der er forslag til steder man kan søge rejselegat
- Otto opdatere inden næste møde
- 17:45 FNIS v. Sejer
 - Julebanko med ølsmagning - en succes
 - Strik og drik har været afholdt.
 - Der har ikke været møde siden sidst. næste begivenhed er partybus
- 17:50 FFF-avej v. Otto
 - Der har været nogle som har skrevet sig på
 - Det er en kort a-vej
 - Vi skal lige have skrevet flere folk på
 - FFF-fest bliver planlagt efter A-vej
 - Forpersonskabet skriver ud til resten af forpersonerne
- 17:40 FN-trøjer v. Signe
 - Ingen polo, hvide T-shirts.
 - Lille logo foran/ stort logo bagpå - den vi helst vi have
 - stort logo foran
 - Der er snak om at vi skal have et slogan på ryggen
 - Vi spørger medlemmer om inspiration. Vi sætter den i gang på FFF-A-vej
 - Man kan komme med forslag efterfølgende på mail
 - De kan vinde en signeret T-shirt.
 - Stig laver larm
 - Thams finder sladderkasse fra kælderens, så kan den være konkurrence
- 18:00 MAD!!!
- 18:40 Socialt arrangement v. Sophia
 - fastelavns fest, dato er ikke fundet endnu
 - Mad: et madhold laver mad hos Thams før arrangementet. Vegetarisk.
 - Ønsker til aktiviteter: bord missioner, kahoot om medlemmer, pakkeleg, pynt din fastelavnsbolle
 - Budget: arrangement budget er 5000, så vi gør det så billigt som muligt under dette.
 - med udklædning - præmie for bedst udklædning
- 18:50 IFSA samarbejdsaftale v. Kat

- Vi har et dokument som der er lavet ændringer i. Kat vil opdatere aftale og sende til IFSA
- 19:25 Kopper v. Otto
 - Vi bestiller 25 til 71 kr stk. Total: 2221,25 DKK
 - kopperne beholder vi
 - Afstemning: Den grønne kop vinder med hvidt logo



- 19:30 Evalueringscafé v. Kat
 - Vi ville holde der i år, men vi har glemt det
 - Evaluerings toast og snacks i marmor var et hit
 - Evalueringer slutter den 15/21 januar
 - ingen evalueringscafe denne blok

- 19:40 FN-pulje v. Nethe
 - Præcedens bliver at vi ikke støtter arrangementer hvor en enkelt person er afsted. Vi anbefaler hende at søge ved DM
- 19:50 Mad til næste møde (05/02)
 - Vi tager den over besked senere
- 20:00 Ansøgning fra Husdyrbrugsgruppen v. Lærke (Nethe)
 - Vi støtter med 5000, da en af FN-medlemmerne læser vet
- 20:10 Evt.
 - Punkter til PLENråds møder
 - møde mellem plen og forperson skabet mellem FN/FB
 - Nyt om hjemstavnslokaler
 - Opdatering på driften og rådet
 - Opdatering på biosolutions
 - Opdatering på Campus Viborg (Foulum)
 - Det sociale studieliv
 - Vilkår for husdyr
 - Hvilken ugedag er at foretrække til fastelavnsfest? Hilsen Todt
 - Der er en debat om Storm P maleriet på a-vej i cellen den 9 feb kl. 14-16